
Örby hem och skolaförening  Verksamhetsberättelse 
  2001-02-06 

  1(3)  

Verksamhetsberättelse för Örby hem och skolaförening 
1999-10-14 – 2001-02-06 

Styrelsens sammansättning, medlemsutveckling med mera 

Styrelsen 
Under verksamhetsåret har föreningens styrelse haft följande sammansättning: 
 
Ordförande:  Lennart Nilsson 
Kassör:  Mats Dahlström 
Ledamöter:  Lena Brovall 
   Lars Höjenfeldt 
   Berith Lindwall 
   Ann Malmenholt 
   Bengt Modigh 
   Elisabeth Svenberg 
   Kaj Welin 
 
Styrelsens medlemmar har turats om att föra protokoll vid de 12 styrelsemöten som 
ägt rum under perioden. Vid dessa möten har företrädare för skolledning och personal 
regelbundet lämnat information om skolans verksamhet.  
Från höstterminen 2000 har styrelsemötena haft en fast tid, 19.00 sista lovfria 
onsdagen i varje månad; kallelser och protokoll har inom styrelsen distribuerats via 
epost, och protokollen har gjorts tillgängliga för medlemmarna dels via föreningens 
hemsida (www.ory.edu.stockholm.se → Hem och Skola), dels via anslagstavlan i 
skolans stenbyggnad (våning 1, korridoren till höger). Detta har inneburit en avsevärd 
minskning av pappersabetet och en stor förenkling av styrelsens praktiska arbete. 

Valberedning 
Valberedningen har haft följande sammansättning: 
 
Christina Peilot-Wernbom  sammankallande 
Sirpa Lindberg 
Carina Östlund 

Representation i samverkansorgan 
Örbyskolans förvaltingsråd: 
 Lennart Nilsson 
 Lena Brovall 
 Mats Dahlström 
 Berith Lindwall, suppleant 
Det har varit 8 förvaltningsrådsmöten under perioden. 
 
Vantörs stadsdelsnämnds föräldraråd: 
 Lennart Nilsson 
 
Hem och skola distriktets årsmöte: 
 Lennart Nilsson 
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Örbyskolans elevråd: 
 Elisabeth Svenberg 
 
Stadsdelsnämndens sammanträden: 
 Bengt Modigh 
 Kaj Welin 
 
Gruppen för skolgårdupprustning 
 Carina Östlund 

Medlemsutveckling 
Föreningen hade i december 2000 ungefär 200 medlemmar (ca 50% av de familjer 
som har barn i skolan) vilket glädjande nog är en liten ökning sedan föregående 
verksamhetsår. 

Övrigt 
Föreningen har vid två tillfällen skrivit till stadsdelsnämndens politiker för att påtala 
hur viktigt det är att Örby fritidsgård finns kvar. 

Aktiviteter för skolbarn och familjer 
Traditionsenligt bjöd föreningen alla skolbarn och deras syskon på saft och bulle vid 
skolstarten. 
 
Elevkataloger (två stycken under perioden) har producerats av föreningen. Sedan HT-
00 försöker vi få den klar och utdelad i september; vi kan inte ha katalogen klar vid 
skolstarten eftersom vi först då kan gå ut med en fråga om eventuella rättelser. I år 
utfördes tryckningen kostnadfritt av Kungsfoto, något som de gör för alla skolor som 
köper skolfoton av dem. 
 
Höstmarknad med försäljning av skidor, skridskor, kläder, mm, ordnades i samarbete 
med Sjöängsskolans föräldraförening i november 1999 och 2000. Vårmarknaderna 
med bl a cykelförsäljning på Örby skolgård lockade färre hugade spekulanter. 
 
Berith Lindwall och Carina Östlund har mycket förtjänstfullt hållit i 
föräldravandringarna, som nu blivit något av en institution. Varje fredags- och 
lördagskväll  under terminstid (en helg per klass varje termin) vandrar en grupp 
föräldrar i Örby och bidrar med sin närvaro till att hålla nere skadegörelse. Bara detta 
att vi finns där, och att ungdomarna ser att vi bryr oss ("Där kommer föräldra-
vandringen") är värdefullt. 
 
Föreningen har stött skolpolisen genom bidrag, samt bekostat facklorna vid advent. 
 
Skolgårdsupprustningen blev äntligen av sommaren 2000. De medel som reserverats 
för att bidra till skolgårdsupprustningen behövde inte tas i anspråk i och med att 
SISAB bekostade även de stendjur vi tänkt betala. I stället har föreningen bekostat 
inköp av körgradänger som kommer till användning vi de många fina föreställningar 
barnen gör. 
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Vi har också tillsamman med skolan arrangerat två föredrag, Bo Sundblad "Varför 
läsning är viktigare nu" VT-00 och Lennart Grosin "Hemmets läroplan" HT-00, samt 
till årsmötet 2001 bjudit in en rektor Anna-Greta Lind att berätta om Örbyskolans nya 
arbetsplan. 

Föreningens organisation och information 
Som nämnts ovan har styrelsen förenklat rutinerna vid sitt eget arbete, och vi har i 
större utsträckning än tidigare använt oss av Internet (epost, hemsida) både för 
information till föräldrar och inom styrelsen. Protokoll anslås dessutom på 
anslagstavlan i skolans stenbyggnad, i korridoren till höger om expeditionen. 
 
Stadgeändringar avseende föreningens verksamhetsår, medlemskap i Riksförbundet 
Hem och Skola, samt klassombuden har genomförts eller introducerats, och med 
anledning av detta har ett exrtra föreningsmöte hållits 29/3 2000. Riksförbundet 
hotades under 1999 av nedläggning, men verkar nu fortleva. Styrelsen anser också att 
behovet av klassombud idag inte är så stort i och med att information från både 
Riksförbundet, vår förening,  skolan och myndigheter är relativt lätt tillgänglig; vidare 
är styrelsemötena öppna för alla intresserade.   
  
 
Styrelsen 
genom 
 
 
 
 
Lennart Nilsson, ordförande


